



DEWAN PERNIAGAAN
DAN PERINDUSTRIAN CINA
KUALA LUMPUR DAN SELANGOR (No. 190 SELANGOR)
吉隆坡暨雪蘭莪中華總商會
THE CHINESE CHAMBER OF COMMERCE &
INDUSTRY OF KUALA LUMPUR & SELANGOR



编号 : M-2022-24
日期 : 2022 年 7 月 13 日
敬致 : 全体会员

隆雪中总 118 周年会庆联欢晚宴 (8-11-2022) 征求幸运抽奖奖品

本会订于 2022 年 11 月 8 日 (星期二) 假万达大酒店举行 118 周年会庆联欢晚宴。

为使宴会场面轻松, 增加欢乐气氛, 每年会庆晚宴皆安排抽奖活动助兴。感谢各会员商家一路来的鼎力支持, 使本会的会庆晚宴生色不少。今年的会庆联欢宴会, 希望一样得到您们的支持, 特此修函恳请各位继续热心报效产品或礼券作为抽奖奖品, 以增添晚宴欢乐气氛。

如蒙惠赐, 则不胜感激。请于 **2022 年 10 月 7 日前**联系秘书处何静芳小姐/温振祥先生, 示知赐赠物品之名称及数量, 以便编排分配。电话: 03-4253 2135; 传真: 03-4253 2520; 电邮: inquiry@chinesechamber.org.my。

谢谢!

118 周年会庆晚宴小组主任

谨启

拿督廖俊亮





DEWAN PERNIAGAAN
DAN PERINDUSTRIAN CINA
KUALA LUMPUR DAN SELANGOR (No. 190 SELANGOR)
吉隆坡暨雪蘭莪中華總商會
THE CHINESE CHAMBER OF COMMERCE &
INDUSTRY OF KUALA LUMPUR & SELANGOR



Certificate No.: 4852

Ref : M-2022-24
Date : 13th July 2022
To : All members of KLSCCCI

Dear Sir / Madam,

Contribution of Lucky Draw Prizes for KLSCCCI's 118th Anniversary Dinner (8-11-2022)

We have the pleasure to inform your goodself that The Chinese Chamber of Commerce and Industry of Kuala Lumpur and Selangor (KLSCCCI) will be celebrating its 118th Anniversary on 8th November 2022 (Tuesday) at the Grand Ballroom of One World Hotel.

As part of the programme to make the atmosphere delightful and enjoyable, lucky prizes will be drawn during the dinner.

We would be very much obliged if your goodself could help us in making this auspicious function a great success by contributing your product or voucher as lucky prizes.

We look forward to your kind consideration and awaiting for your favourable response **before 7th October 2022**. For any enquiries, please contact Ms. Ho Chin Fong / Mr. Wan Chun Sieong at Tel : 03-4253 2135 ; Fax : 03-4253 2520. Email: inquiry@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Yours faithfully,



Dato' Liaw Choon Liang
Organising Chairman of KLSCCCI
118th Anniversary Dinner

C1-26-22/KCB